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П Р О Т О К О Л  №  4 3 
 

Днес, 07.12.2021 г. се проведе заседание на Научния съвет на НИГГГ.  
Присъстваха: чл.-кор. Костадин Ганев, проф. д-р Боян Кулов, чл.-кор. Николай 

Милошев, проф. дтн Иван Георгиев, проф. дфн Даниела Йорданова, проф. д-р Диана 
Йорданова, проф. д-р Марияна Николова, доц. д-р Георги Гаджев, доц. д-р Борислав 
Андонов, доц. д-р Лилия Димитрова, доц. д-р Ирена Александрова, доц. д-р Димитър 
Стефанов, доц. д-р Николай Димитров, доц. д-р Мариан Върбанов, доц. д-р Георги 
Железов, доц. д-р Цветан Коцев, проф. д-р Стоян Недков, доц. д-р Надежда Илиева, 
доц. д-р Диляна Стефанова, гл.ас. д-р Атанас Китев (млад учен със съвещателен глас). 

Отсъстваха: чл.-кор. Димчо Солаков, доц. д-р Петя Трифонова, акад. Георги 
Милошев, акад. Людмил Христосков, проф. д-р Радослав Наков. 

Списъчният състав на НС е 24 души. На заседанието присъстваха 19 от тях.  
Зам.-председателят на НС чл.-кор. Костадин Ганев откри заседанието със 

следния дневен ред:  
1. Приемане на доклада на Атестационната комисия. 
2. Разпределение на средствата по К2 за 2021 г. 
3. Разни. 
Дневният ред беше поставен на гласуване и приет единодушно от 

присъстващите. 
 

По точка 1 от дневния ред:  
 Докладът за проведената атестация на служителите в НИГГГ-БАН за периода 
2019-2021 г. предварително е изпратен на всички членове на НС и те са запознати с 
него. Чл.-кор. Костадин Ганев даде думата за изказвания и въпроси, но такива нямаше. 

Зам.-председателят постави на гласуване доклада за проведената атестация 
на служителите в НИГГГ за периода 2019-2021 г. и той беше приет единодушно от 
членовете на НС. 
 
По точка 2 от дневния ред:  
 Директорът предложи средствата по К2 за 2021 г. да се разпределят или като 
всеки служител получи по 10 лв. за точка от проведената атестация, или да се  
разпределят по категории както миналата година. Тогава разпределението би 
изглеждало така: 

• над 500 точки – 4900 лв. 
• от 400 до 500 точки – 3900 лв. 
• от 350 до 400 точки – 3700 лв. 
• от 300 до 350 точки – 3200 лв. 
• от 250 до 300 точки – 2900 лв. 
• от 200 до 250 точки – 2400 лв. 
• от 180 до 200 точки – 1900 лв. 
• от 150 до 180 точки – 1650 лв. 
• от 100 до 150 точки – 1150 лв. 
• от 75 до 100 точки – 900 лв. 
• от 50 до 75 точки – 650 лв. 
• от 30 до 50 точки – 400 лв. 
• под 30 точки – 200 лв. 
След проведено обсъждане двете предложения бяха поставени на гласуване. За 

разпределяне на средствата по категории гласуваха 7 души, за разпределяне по точки – 
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12 души. По този начин НС реши средствата по К2 за 2021 г. да бъдат разпределени 
като всеки служител получи по 10 лв. за точка от атестацията си. 
 
Чл.-кор. Николай Милошев: Поставям пред вас въпроса, че втора година, както се вижда 
от атестацията, доц. Петър Ножаров предава атестация с8 нулева стойност. 
Доц. Цветан Коцев: Според него нашата атестация не отговаря на критериите, приети 
от ОС на БАН. Той си подава документите за атестация, но попълва нулева стойност. 
Чл.-кор. Костадин Ганев: Той попълва ли си данните в SONIX? 
Доц. Цветан Коцев: Не, не ги попълва. 
Чл.-кор. Николай Милошев: Според правилата в института при регулярно неподаване на 
данни, трябва да го санкционираме. 
Доц. Цветан Коцев: Може би атестационната карта трябва да се обсъди от целия 
институт, а не само от НС. 
Доц. Мариан Върбанов: Щом доц. Ножаров не е съгласен с вида на атестационната 
карта, би следвало да подаде писмен доклад до Атестационната комисия. 
Доц. Цветан Коцев: Стана ясно, че ще се подготвя нова атестационна карта. Предлагам 
да се разпрати до всички колеги и след обсъждане да се приеме. 
Проф. Марияна Николова: Всички ние, които работим в института, сме задължени да 
си попълваме данните в SONIX. А относно атестацията – нека доц. Ножаров да си каже 
възраженията. 
Чл.-кор. Николай Милошев: Всички ние имаме права, но също и задължения. НС е 
висшият орган на института и щом той е решил нещо, то трябва да се изпълнява. 
Смятам, че доц. Ножаров трябва да бъде санкциониран, все пак това се случва за втора 
поредна година. 
Доц. Стоян Недков: Всеки институт решава как да разпределя К2 сред своите 
служители. Ние използваме атестационните карти за последните 2 години. Има още 
време за отчета на института и би следвало да задължим доц. Ножаров да си попълни 
данните в SONIX. 
 Чл.-кор. Костадин Ганев постави на гласуване направеното предложение и то 
беше прието единодушно. Така НС реши: Да се задължи доц. Петър Ножаров да 
попълни резултатите от своята научна дейност в SONIX до края на календарната 
година. При неизпълнение да се предприемат административни мерки. 

 
По точка 3 от дневния ред:  
1. Чл.-кор. Костадин Ганев представи доклад от ръководителя на департамент 
География (вх. № 592/17.11.2021 г.) относно откриване на процедура за защита на 
дисертационен труд на задочен докторант Стоян Кюркчиев за придобиване на 
образователната и научна степен “доктор” по професионално направление 4.4. Науки за 
Земята, научна специалност “Климатология” и определяне на научно жури. 
 НС реши: 

Процедурата за защита на дисертационния труд на Стоян Кюркчиев да бъде 
открита;  

Дата за защита – 15.02.2022 г.;  
Научното жури да бъде в следния състав: 

 Външни членове 
1. проф. д-р Драгомир Марчев – ШУ „Епископ Константин Преславски“ 
2. проф. д-р Димитър Владев – ШУ „Епископ Константин Преславски“ 
3. доц. д-р Кремена Иванова – Национален център по радиобиология и 

радиационна защита 
резервен член: доц. д-р Емил Гачев – ЮЗУ „Неофит Рилски“ 
Вътрешни членове 
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1. проф. д-р Марияна Николова 
2. доц. д-р Петър Ножаров 
резервен член: доц. д-р Георги Железов 

 
2. Директорът информира, че е депозирано искане от кмета на община Суворово, на 
територията на която НИГГГ има изградена „Автоматична сеизмична станция с. 
Баново“ за премахването й, поради постъпили искания от инвеститори за изграждане на 
дом за стари хора и къщи за гости. Поради дългогодишна неизползваемост за нуждите 
на НИГГГ на Автоматичната сеизмична станция и мачтено съоръжение с. Баново, 
директорът предлага НС да вземе решение за безвъзмездно прехвърляне на община 
Суворово.  

Чл.-кор. Костадин Ганев постави на гласуване направеното предложение и то 
беше прието единодушно. Така НС реши: Прехвърля безвъзмездно на община 
Суворово „Автоматична сеизмична станция с. Баново“. 
 
3. Проф. Стоян Недков предложи нов член в комисията за атестиране на редовни 
докторанти – Десислава Христова, тъй като досегашният член е отчислен от 
докторантура. 
 Чл.-кор. Костадин Ганев постави на гласуване предложението и то беше прието 
единодушно.  
 
4. Проф. Иван Георгиев съобщи, че е излязла от печат монография „Държавна 
нивелачна мрежа 1920 – 2020 година“ и предложи НС да я определи като монография с 
национално значение. 

Чл.-кор. Костадин Ганев постави на гласуване предложението и то беше прието 
със 17 гласа „за“ и 2 „въздържал се“. 

Доц. Цветан Коцев каза, че е редно монографиите с национално значение 
предварително да се представят на колегите. 

 
Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието. 

 
 
 
 
Водил протокола:     Зам.-председател: 
 
  /Ж. Михайлова/     /чл.-кор. К. Ганев/ 


